
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 

  
 
Štev.:    011- 0024/2010- 5 
Datum:  29.12. 2010 
 
 

Z A P I S N I K 
3. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 29. 
decembra 2010, ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
FRANC BRADEŠKO, FRANK BRESKVAR, BOJAN DEMŠAR, TONČKA DOLENC, ANDREJA  
DOLINAR, STANISLAV DVANAJŠČAK, ANTON GERJOLJ, ROBERT GRDADOLNIK,  
MARKO JOVIČ, HARISON KIRINČIČ, ERLAND KOŠEC, ANTON POTOČNIK, FRANC REJEC,  
ANTON ZIBELNIK, ANA ZORC, ANA ŽEROVNIK. 
 
Opravičeno odsotni svetniki:-  
Vabljeni na sejo: - 

Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Sandra Nartnik, Barbara Velkovrh, Franci Petkovšek, 
Mateja Tavčar. 
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  

Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  

Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 
2. redne seje. Na zapisnik 2. redne seje ni bilo podanih pripomb, zapisnik je bil soglasno 
sprejet.    

Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
1. Predlog Sklepa o začasnem financiranju  
2. Predlog Pravilnika o uporabi športnih objektov v občini 
3. Predlog Sklepa o višini denarne pomoči za novorojence za leto 2011 
4. Vprašanja in pobude svetnikov 
5. Razno   
          - Predlog kandidatov za sodnike porotnike  
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Predlog Sklepa o začasnem financiranju  
 
Župan je svetnikom predstavil razloge za sprejem začasnega financiranja. Ocenil je tudi, 
da se bo pripravil proračun samo za leto 2011, ne za dve leti. Kot župan potrebuje čas za 
pregled vseh funkcij občine in delovanja občine. Začasno financiranje naj bi trajalo do 
meseca marca oziroma do sprejetja proračuna za leto 2011. Povedal je, da  
začasno financiranje temelji na proračunu občine za leto 2010, v obdobju začasnega 
financiranja se smejo uporabiti sredstva do višine porabljenih sredstev v enakem obdobju 
kot v proračunu za leto 2010.  
V razpravi je Marko Jovič vprašal v višini sredstev v treh mesecih, Barbara Velkovrh iz 
uprave mu je povedala, da gre za sredstva v višini 1.700 Mio Eur.  
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Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 18/1/3 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Sklep o začasnem financiranju 
Občine Dobrova – Polhov Gradec v obdobju januar – marec 2011 v predlaganem 
besedilu.«  
 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Predlog Pravilnika o uporabi športnih objektov v občini 
 
Župan je svetnikom predstavil že izvedene aktivnosti v zvezi s predlogom pravilnika o 
uporabi športnih objektov Občine Dobrova-Polhov Gradec. Pravilnik je bil v prvi obravnavi 
obravnavan in sprejet na 19. redni seji Občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec 
dne 26.05.2010. Na predlog v prvi obravnavi v času trajanja obravnave ni bilo 
posredovanih nobenih pisnih pripomb. Župan je povedal, da mora v skladu s Poslovnikom 
občinski svet do prenehanja mandata svojih članov praviloma zaključiti vse postopke o 
predlaganih splošnih aktih občine. V primeru, da postopki niso zaključeni, občinski svet v 
novi sestavi sprejme sklep o nadaljevanju postopka za sprejem akta. Svetnikom je 
predlagal, da se s postopkom sprejema akta nadaljuje, saj bo tako občina kot lastnik 
objektov zagotovila gospodarno uporabo prostorov in organizatorjem oziroma 
uporabnikom omogočila izvajanje programov in prireditev.  Po županovem mnenju si 
mora občina prizadevati za čim boljšo izrabo kapacitet športnih objektov, ki so bili za ta 
namen zgrajeni v preteklosti z nemajhnimi vlaganji. Predlagal je svetnikom v sprejem 
naslednji  
 
Sklep 19/2/3 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec nadaljuje s postopkom obravnave 
Pravilnika o uporabi športnih objektov občine Dobrova - Polhov Gradec. «  
 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Frank Breskvar, Anton Zibelnik, Erland 
Košec, Andreja Dolinar, Harison Kirinčič, Robert Grdadolnik in Stanislav Dvanajščak. 
Po zaključeni razpravi so svetniki in župan sprejel stališče, da pristojni Odbor za 
družbene dejavnosti ponovno vsebinsko preveri vsebino predloga pravilnika, nato pa 
Statutarno pravna komisija obravnava dopolnjeni predlog, vključno s pripombami 
svetnikov na seji.  
 
Ad 3) Predlog Sklepa o višini denarne pomoči za novorojence za leto 2011 
 
Župan je svetnikom predstavil predlog obravnavane točke ter odprl razpravo. Svetnika 
Robert Grdadolnik in Andreja Dolinar sta bila mnenja, da je potrebno to pomoč povečati, 
saj je že nekaj let nespremenjena in tako nameniti posebno pozornost tudi najmlajšim.  
Župan je bil mnenja, da je občinski proračun v delu, ki je namenjen porabi sredstev za 
najmlajše v občini, že nekaj let nadpovprečen in sredstev za tovrstna povišanja trenutno 
ni.  
Po zaključeni razpravi je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 20/3/3 
»o višini enkratne pomoči za novorojence v Občini Dobrova-Polhov Gradec  
1. člen 
Višina enkratne pomoči za novorojence rojene v Občini Dobrova-Polhov Gradec v letu 
2011 je 252,00 EUR. 
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2. člen 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po potrditvi na seji Občinskega sveta Občine 
Dobrova-Polhov Gradec in se uporablja od 01.01.2011 dalje.« 
 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan je svetnike ponovno pozval, na se svetniki s svojimi vprašanji lahko obračajo 
neposredno na zaposlene ali pa župana, kajti tako se zagotovi lahko hitrejši odgovor ali 
zagotovi ukrepanje, kot da se čaka na sejo občinskega sveta, predvsem pa zaradi 
dejstva, da gre za vprašanja predvsem operativne narave in po vsebini niso primerna za 
obravnave na občinskem svetu.  
 
Potočnik A. Kako kaže z uvedbo mestnega prometa v naši občini?  
Potočnik A. pobuda za kontrolo pobiranja odpadkov- zavezancev, nimajo vsi svojih smetnjakov 

Potočnik A. nujno preveriti statiko objekta, v katerem se nahajajo prostori knjižnice na Dobrovi 
Košec E. pobuda za financiranje političnih strank 
Košec E. pobuda za pregled/stalni zasedenosti športnih površin v Športni dvorani na Dobrovi  
Košec E. pobuda za zagotovitev prostega koriščenja prostorov za delovanje političnih strank 
Zibelnik A. pobuda za ureditev problema zemljišč ob Gradaščici v Dolenji vasi 

Dolenc T. pobuda za povečanje varnosti otrok na cesti-postavitev  ležečih policajev v Črnem Vrhu 
Dolenc T. pobuda za  objavo prodaj kmetijskih zemljišč na oglasnih deskah KS, po pripadnosti  
Dolenc T. Kako je bilo financirano delovanje KS v tekočem letu?  
Dvanajščak S. Pobuda za postavitev označb za izvoze na avtocesto- po območju občine 
Grdadolnik R. pobuda za pripravo poročila o opremljenosti naselij s kanalizacijskim omrežjem  
Kirinčič H.  Kje v občini je zagotovljena možnost zbiranja gospodinjskih/organskih odpadkov?  

Kirinčič H.  
Ali bodo odbori delovali na nivoju operative ali strateško, razvojno, doprinos k kvaliteti 
bivanja?  

Dolinar A.  Zakaj ledena plošča na drsališču ni glajena? 
Dolinar A.  Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov so nepopolni, vsebinsko neustrezni 
  
 
Župan je svetniku Potočniku ponovno povedal, da se njegova pobuda za uvedbo 
mestnega prometa obravnava na večih ravneh ter ponovno predstavil vse izvedene 
aktivnosti občine, o opravljenih pogovorih z direktorjem LPP. Prav tako mu je povedal, da 
evidenco zavezancev za  odvoz smeti vodi Snaga, ki tudi vrši kontrole. Če želi reševati 
konkretne primere, naj jih sporoči upravi ali pa neposredno Snagi. Za preveritev statike v 
objektu, kjer se nahaja Knjižnica Dobrova, je odgovoren lastnik objekta, ki ga občina 
stalno opozarja na stanje in morebitne posledice.  
Župan je svetniku Erlandu Košcu odgovoril, da občina vseskozi zagotavlja sredstva za 
politične stranke, prav tako je osnutek novega sklepa za financiranje političnih strank že 
v pripravi. Prav tako je poročilo o zasedenosti dvorane že bilo dano v pisni obliki tudi 
Antonu Potočniku in je na svetniškem portalu. Za zagotavljanje prostorov za delovanje 
političnih strank ne vidi težav, do sedaj so vsi upravljavci primernih prostorov, krajevne 
skupnosti in manjše dvoranice v kulturnih domovih-omogočali političnim strankam le- te.  
Marko Jovič je potrdil županove navedbe.  Župan je svetniku Antonu Zibelniku povedal o 
že storjenih aktivnostih v zvezi s sanacijo tega področja, ki ga je Zibelnik izpostavil. 
Povedal je, da na je državnem nivoju po poizvedovanju namenjenih malo sredstev, 
občina pa v vodotok ne sme posegati. Župan je predlagal, da se na eno izmed naslednjih 
sej Odbora za kmetijstvo povabi predstavnike iz Agencije RS za okolje, ki so pristojni za 
reševanje  tozadevne problematike. Tudi svetnica Andreja Dolinar je izpostavila 
neurejene in neočiščene vodotoke, ter podprla predlog za sklic sestanka s predstavniki 
države. Župan je svetnici Tončki Dolenc povedal, da občina lahko postavlja omejitve 
hitrosti na lokalnih cestah in javnih poteh, z regionalno cesto pa upravlja država. Prav 



 4

tako je povedal, da je potrebo o teh ukrepih omejitev hitrosti dobro razmisliti, ker 
predstavljajo oviro za izvajanje zimske službe, v Šentjoštu pa sedaj taki izvedeni ukrepi 
predstavljajo negativne odzive (B.Demšar) in tudi z vidika kmetijstva niso sprejemljivi 
(A. Gerjolj). Župan pa meni tudi, da je poglavitni problem v ljudeh, ki ne upoštevajo 
cestnoprometnih predpisov. Prav tako pa je mnenja, da sodi tovrstna problematika v 
okvir Odbora za komunalo in urbanizem. Povedal je, da so sredstva za redno delovanje 
KS ravno nakazana in s tem vse obveznosti izpolnjene. Pobuda za razvis nameravanih 
prodaj kmetijskih zemljišč bo upoštevana in po elektronski pošti poslana vsem KS v 
vednost, glede na prostorsko pristojnost. Župan je svetniku Robertu Grdadolniku na 
kratko predstavil problematiko izvajanja državne Uredbe, ki se nanaša na opremljanje 
naselij s kanalizacijskim omrežjem in okoljskimi dajatvami. Povedal je o izvedenih 
aktivnostih občine ter o primerih drugih občin, ki ravno tako ugotavljajo, da je 
vsesplošno govorjenje o pridobivanju evropskih sredstev precenjeno.   
Župan je Harisonu Kirinčiču povedal, da je kontejner za zbiranje organskih odpadkov 
postavljen na Dobrovi, v bližini centra za ločeno zbiranje odpadkov, na parkirišču. Bo pa 
župan svetnike seznanil, kdaj bo sestanek z direktorjem JP Snaga in se ga bodo 
zainteresirani lahko udeležili. Povedal je tudi, da bo občina novelirala obstoječi razvojni 
program občine, kjer pričakuje veliko aktivnost delovnih teles občine, ki bi s svojimi 
predlogi k strategiji razvoja občine podali svoj doprinos k kvaliteti bivanja.   
Župan je svetnici Andreji Dolinar povedal, da je stroj za glajenje ledu bil v okvari, sedaj 
se delo nemotoma izvaja naprej. Svetnikom je povedal, da z določenimi odgovori tudi 
sam ni bil zadovoljen, tako da bo poskrbel, da bodo zaposleni v upravi po področjih 
pripravljali zadovoljive in primerne odgovore s celovitimi informacijami. Le-ti odgovori 
bodo vedno posredovani s sklicem seje -v gradivu, da jih bo tudi on osebno preveril.  
   
Ad 5) Razno   
Predlog kandidatov za sodnike porotnike 
Župan je povedal, da je okrožno sodišče v Ljubljani pozvalo občine za predlaganje (petih) 
kandidatov za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani. Člane občinskega sveta 
je naprosil, da do 7. januarja 2011 posreduje eventualne pisne predloge za kandidate, 
predlogi naj vsebujejo naslednje podatke;- ime in priimek, datum in kraj rojstva, naslov, 
kjer dejansko prebiva, naslov sedeža pravne osebe, pri kateri je zaposlen, telefonsko 
številko, kjer je dosegljiv ter obvezno kandidatovo izjavo, da pristajajo na kandidaturo 
ter da izpolnjujejo pogoje iz 42. člena Zakona o sodiščih.  
Poziv se poda tudi na spletno stran občine.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.00 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar 
 
 
 
 
 
  
 

Franc Setnikar  
      župan 

 
 

 


